



靈糧堂怡文中學

Ling Liang Church E Wun Secondary School

電話：2109 4000 傳真：2109 4066

家長通知函 2019/2020 No.176

敬啟者：

有關「提早放暑假安排(二)」事宜

鑑於 2019 冠狀病毒病本地感染個案急升，按教育局建議，本校已決定由 2020 年 7 月 13 日(星期一)開始提早放暑假。請各家長及學生留意以下安排：

1. 中一至中三級所有課堂取消，但各科任老師仍會透過網上學習平台發放學習資料，讓同學在暑期繼續學習，請各同學留意 Google Classroom 上所發布的消息。
2. 中四及中五級將於 7 月 14 日至 7 月 17 日、7 月 20 日、7 月 21 日、7 月 23 日及 7 月 24 日設有網上課堂，科目包括四個核心科目及兩個選修科目，每科於每個循環周(4 天循環)進行 2 節課堂，8 天共 2 個循環周，學生必須準時出席所有課堂。教師將會以 Zoom 或 Google Meet 進行課堂，各課堂編號或連結會透過 Google Classroom 發放，請各同學登入查看。課堂時間表如下：

	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	7 月 13 日	7 月 14 日	7 月 15 日	7 月 16 日	7 月 17 日
08:30 – 09:30	教職員會議 沒有課堂	課堂一	課堂一	課堂一	課堂一
09:30 – 10:00		小休			
10:00 – 11:00		課堂二	課堂二	課堂二	課堂二
11:00 – 11:30		小休			
11:30 – 12:30		課堂三	課堂三	課堂三	課堂三

	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	7 月 20 日	7 月 21 日	7 月 22 日	7 月 23 日	7 月 24 日
08:30 – 09:30	課堂一	課堂一	文憑試放榜 沒有課堂	課堂一	課堂一
09:30 – 10:00	小休			小休	
10:00 – 11:00	課堂二	課堂二		課堂二	課堂二
11:00 – 11:30	小休			小休	
11:30 – 12:30	課堂三	課堂三		課堂三	課堂三

3. 原定於 2020 年 7 月 14 日(星期二)截止的退選科目申請將會延期至 2020 年 7 月 24 日(星期五)，請有需要的同學於當天或以前將申請表交校務處外的收集箱。未領取申請表的同學可於 Google Classroom 下載申請表格。

4. 派發成績表及註冊日安排

學校將取消本學年的結業禮，並於 2020 年 7 月 24 日(星期五)派發成績表及進行舊生註冊，為免學生於同一時間回校及聚集，請各中一至中五級同學於以下時段(同學可於指定時段，任何時間去到課室)，穿著整齊校服回校，向班主任領取本年成績表、下學年書單及訂書表、各項通告及暑期作業(中一至中三級)，亦請同學於當天清理儲物櫃，並將所有課室及儲物櫃內物品取回，以便學校進行清潔及為新學年作預備。

同日，班主任亦會派發學生註冊表給予同學，同學需核對所載的資料，並即時簽回交予班主任。

時段一：08:30 – 09:45 (1C, 2D, 3B, 3D)

時段二：10:00 – 11:15 (1A, 2A, 2C, 3A)

時段三：11:30 – 12:45 (1B, 1D, 2B, 3C)

時段四：14:00 – 15:00 (4A, 4C, 5A, 5C)

時段五：15:00 – 16:00 (4B, 4D, 5B, 5D)

5. 本學年暑假期間的所有課外活動將會取消。

如有查詢，請致電 21094000 與班主任聯絡。

此致
貴家長／監護人

靈糧堂怡文中學校長

謹啟

羅偉文

二零二零年七月十三日



靈糧堂怡文中學
Ling Liang Church E Wun Secondary School
 電話：2109 4000 傳真：2109 4066

Circular 2019/2020 No.176

13th July, 2020

Dear Parents/ Guardians,

Re: Arrangements of Early Commencement of Summer Holiday (2)

In view of the exponential growth of local confirmed cases of Coronavirus Disease (COVID-2019), in accordance with the recommendations of the Education Bureau, the School has decided to advance summer holiday from July 13 (Monday). The details of the arrangements are set out below:

1. All the lessons for S1-S3 will be cancelled. Subject teachers will upload learning materials onto Google Classroom for continuous learning during summer holiday.
2. S4 and S5 classes will have online lessons from July 14 to July 17, July 20, July 21, July 23 and July 24 (8 days in two cycles) for four core subjects and two electives. Each subject will conduct two lessons in each cycle via Zoom or Google Meet. All the meeting IDs or links will be uploaded onto Google Classroom for viewing. The online timetable is set out below:

	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
	13/7	14/7	15/7	16/7	17/7
08:30 – 09:30	Staff meeting No lessons	Lesson 1	Lesson 1	Lesson 1	Lesson 1
09:30 – 10:00		Recess			
10:00 – 11:00		Lesson 2	Lesson 2	Lesson 2	Lesson 2
11:00 – 11:30		Recess			
11:30 – 12:30		Lesson 3	Lesson 3	Lesson 3	Lesson 3

	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
	20/7	21/7	22/7	23/7	24/7
08:30 – 09:30	Lesson 1	Lesson 1	Result release day of HKDSE No lessons	Lesson 1	Lesson 1
09:30 – 10:00	Recess			Recess	
10:00 – 11:00	Lesson 2	Lesson 2		Lesson 2	Lesson 2
11:00 – 11:30	Recess			Recess	
11:30 – 12:30	Lesson 3	Lesson 3		Lesson 3	Lesson 3

3. The original deadline (14 July 2020) for dropping electives will be extended to 24 July 2020 (Fri). Students who would like to drop their electives should put their application forms to the collection box at the school general office. Students who have not taken application forms can download them from Google Classroom.

4. Distribution of report cards and Registration

The School will cancel the end of year ceremony. Report cards will be distributed on July 24 (Friday). Registrations will also be processed. To avoid crowd gathering, S1-S5 students should wear regular uniform to school to collect report cards, textbook lists and order forms, notices, summer exercise books (S1-3) and clear lockers anytime within the designated session in preparation for cleaning and a new school year. Also, teachers will distribute registration forms to students for checking and signing on July 24.

Session 1: 08:30-09:45 (1C, 2D, 3B, 3D)

Session 2: 10:00-11:15 (1A, 2A, 2C, 3A)

Session 3: 11:30-12:45 (1B, 1D, 2B, 3C)

Session 4: 14:00-15:00 (4A, 4C, 5A, 5C)

Session 5: 15:00-16:00 (4B, 4D, 5B, 5D)

5. All the activities during summer holiday will be cancelled.

Should you have any enquiries, please contact class teachers at 2109 4000.

Yours faithfully,

Mr. Law Wai Man
Principal